

第七屆華人檢驗醫學學術研討會  
The Seventh Chinese Laboratory Medicine Conference  
November 4-6, 2005

報名表 Registration Form

一、基本資料 (Personal Information)

姓名/ Name : 職稱/ Title :  
服務機構/ Institute :  
聯絡地址/ Address :  
電話/ Telephone : 傳真/Fax :  
手機/ Cell phone : 電子信箱/ E-mail :

二、註冊費 Registration Fees

On or before 1<sup>st</sup> September, 2005 US \$100  
 After 1<sup>st</sup> September, 2005 US \$150

- \* 1. 報名者於 2005 年 9 月 1 日前取消註冊，可獲退款 50%，9 月 1 日後取消註冊，將不獲退款。  
2. 本報名費包含 2005 年 11 月 4 日之歡迎晚宴、11 月 6 日之歡送晚宴費用，以及可選擇 11 月 6 日之台北半日觀光，或教學醫院實驗室參觀。

請選擇： 台北半日觀光  教學醫院實驗室參觀

- \* 1. Once accepted, an administration charge of 50% of the registration fee will be levied for cancellation made by those before 1<sup>st</sup> September, 2005. No request for refund will be entertained for cancellation postmarked after this date.  
\* 2. The registration fees include the expense of the welcome party on 4<sup>th</sup> November, the farewell party on 6<sup>th</sup> November, 2005. Besides, one optional itinerary on 6<sup>th</sup> November may be chose from the alternatives as follows :  
 Taipei city half-day tour  A visit to the laboratory in the teaching hospital

三、繳費 Payment Information

請使用美金匯票 (抬頭: Taiwan Society of Laboratory Medicine)，並請連同報名表郵寄至：  
106 台灣台北市大安區和平東路一段 16 號 12 樓之 1  
第七屆華人檢驗醫學學術研討會 秘書處

Please pay in US money order. (Title : Taiwan Society of Laboratory Medicine)  
Registration form with full payment should be sent to :

12F-1, No.16, Sec 1, HePing E. Rd. Taipei, 106, Taiwan  
Taiwan Society of Laboratory Medicine

四、聯絡 Communication

第七屆華人檢驗醫學學術研討會 秘書處  
Taiwan Society of Laboratory Medicine  
TEL : 886-2-23697463/97  
FAX : 886-2-23698363

Web : [www.labmed.org.tw](http://www.labmed.org.tw)  
Email : [office@labmed.org.tw](mailto:office@labmed.org.tw)

